
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-11-18, § 9 

 

 Tid: 18 november 2008 kl 17.00 – 18.40 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 25 november 2008  

  

 

Åsa Romson Torbjörn Erbe (m) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Åsa Romson (mp) vice ordförande 

Lennart Jansson (m)  

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Eva Louise Erlandsson Slorach (s)  

Malte Sigemalm (s)  

Ulla Jöhnk (s)  

Godfrey Etyang (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Nils Ingelström (m) tjänstgörande  

Aysin Hartzell (m) tjänstgörande 

Gustav Åkerblom (fp)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s)  

Hassan Said Mahamed (s)  

Fredrik Canerstam (s)  

Charles Berkow (mp)  

Tina Kratz (v)  

  

 

Förhinder har anmälts av ordföranden Ulla Hamilton (m), ledamöterna Daniel 

Valiollahi (m) samt av ersättarna Ulf Linder (m), Björn Gülich (m), Anders Broberg 

(kd) och Carina Paulsson (s) . 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 
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Ekologisk status i Svealands kustvatten, Svealands Kustvattenvårds-

förbunds årsrapport 2007 (Miljöförvaltningens Redovisning) 

Dnr 2008-010570-214 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt kontorets förslag. 

 

1 Förvaltningens anmälan av Kustvattenvårdsförbundets (SKVVF:s) 

 årsrapport 2007 ”Ekologisk status i Svealands kustvatten” godkänns. 

 

Ärendets handling   

Miljökontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 10 oktober 2008.  

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gjordes av ledamöterna Lennart Jansson (m), Lena Bring (m), 

Torbjörn Erbe (m), Per Ola Bosson (m), Nils Ingelström (m), Aysin Hartzell (m) och 

Karin Karlsbro (fp), enligt följande: 

 

Rapporten från Svealands Kustvattenvårdsförbund tar upp viktiga frågor som rör det 

framtida arbetet med ramdirektivet för vatten, bland annat vilka avvägningar som ska 

göras vid tillämpningen av direktivet, hur mycket resurser som ska satsas på att 

uppfylla direktivets krav och vilka aktörer och sektorer som ska bidra till 

övervakningen. Rapportförfattaren pekar på det faktum att miljöpåverkan i kustvatten 

ofta är svår att härleda och att det kommer att finnas en statistisk osäkerhet i 

underlagen vid statusbedömningen, med mera. En övervakning av prioriterade 

substanser i samtliga vattenförekomster kan bli mycket dyr. 

 

Direktivet ställer mycket omfattande krav på övervakning och uppföljning, vilket 

framförallt kan leda till att miljöarbetet för vatten konkretiseras. Samtidigt är det 

viktigt att direktivet inte resulterar i vattenvårdsarbetet totalt sett blir ineffektivt på 

grund av direktivets enskilda krav, eller att samhällets totala insatser för 

miljövårdsarbete omfördelas på ett sätt som inte vore miljömässigt motiverat.   

 

 

 

 

Särskilt uttalande gjordes av ledamöterna Eva Louise Erlandsson Slorach (s), Malte 

Sigemalm (s), Ulla Jöhnk (s) och Godfrey Etyang (s) enligt följande: 

 

Det är viktigt att hela samhället runt Östersjön tar ansvar för de lokala utsläppen. 

Svealands Kustvattenvårdsförbunds har en särskilt viktig uppgift när det gäller att 

utreda och förbereda viktiga miljöbeslut.  

 

 

 
 



  

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


